
 

ELNÖKI PÁLYÁZAT 

Dénes Gergő 

Bemutatkozás 

Dénes Gergő vagyok, elsőéves Fizikus MSc szakos hallgató. 2002. január 21-én 

születtem Szolnokon, a Verseghy Ferenc Gimnáziumba jártam középiskolába, ahol 

úgynevezett Matematika speciális tagozaton tanultam. Itt szerettem meg igazán a 

matematikát, valamint egyik matematika tanáromnak, Lapu Bélának köszönhetően a fizikát 

is. 

A tanulmányaimat 2020 őszén kezdtem meg a Budapesti Műszaki és 

Gazdaságtudományi Egyetem Természettudományi Karának Fizika BSc szakán, ahol 2023-

ban kiváló értékeléssel diplomát szereztem, azóta pedig mesterképzésen folytatom 

tanulmányaimat. Nem titok, hogy „színötös” tanuló vagyok, mindig is a tanulmányaimat 

helyeztem (és helyezem) előre – szerencsére szorgalmas és jó képességű vagyok, így bőven 

jutott időm a tanulmányaim mellett másra is.  

A Hallgatói Képviselettel a gólyatáborban ismerkedtem meg, és már akkor 

elképzeltem, hogy szívesen csatlakoznék a szervezethez. Sok más egyetemi közösséghez is 

csatlakoztam, és kezdetben a HK is egy ilyen közösségnek indult, viszont egy idő után ez 

lett számomra a legfontosabb. Első félévemben a Wigner Jenő Szakkollégium Kísérleti Kör 

eseményei ütköztek a HK-ülések időpontjával, azonban 2020 novemberében a COVID 

miatt hazaküldtek bennünket az egyetemről, a KK események abbamaradtak, így 

lehetőségem adódott a HK-ülésekre is becsatlakozni. A 2021-es tisztújításon a HK 

tanácskozási jogú tagja lettem, 2022-ben pedig mandátumot szereztem. A kari közélet 

szerves tagjának tudhatom maga, a HK-n és a WJSZ-en túl a KAPOCS-ban és a 

Sörtevékeny Körben is tevékenykedem, illetve az elsősorban gépészek által fenntartott 

Old’s Club „leöregedett” tagja is vagyok. Az egyetemre érkezésem óta nagyon sok minden 

érdekelt, és a számos színes közösség, aminek tagjává váltam, igazán szemléletformálóan 

hatottak rám. Úgy érzem a szerzett ismereteimet a HK-ban is jól tudom hasznosítani. 

 

Korábbi tapasztalataim 

Az első ciklusomban a sportreferens pozíciót vittem a HK-ban, viszont a COVID-

járvány miatt a sportesemények nem igazán tudtak megvalósulni, és mire újra relevánssá 

váltak ezek, megcsappant a motivációm a terület iránt, egy idő után át is adtam a pozíciót. 

2022 tavaszán kari közéleti felelős lettem, a feladatkör betöltése során a HK és a kari 

hallgatói csoportok közötti folyékony kommunikációért felelek azóta is. 

2022 júliusában a Képviselet bizalmat szavazott a Kollégiumi referens pozícióra, 

amibe gyorsan beletanultam, és nagyon megszerettem a területet, azóta összesen 4 félévnyi 

kollégiumi időszak koordinálásáért feleltem. 2023 nyara óta alelnök is vagyok a HK-ban, ez 



 

idő alatt nagyobb betekintést nyertem a többi képviselő munkájába, a Képviselet 

koordinálásába, valamint az elnöki feladatkörbe is. 

 

Motivációm 

Mindig is szerettem segíteni az embereknek, a HK-hoz is ezért csatlakoztam. Úgy 

érzem, hogy a Képviseletnek szüksége van arra, hogy egy tapasztalt és ambiciózus ember 

vezesse, akinek van elegendő kapacitása és teherbírása az elnöki teendők elvégzésére és a 

szervezetfejlesztésre. Az elmúlt három év képviseleti munka alatt szerzett tapasztalatok 

alapján alkalmasnak látom erre a feladatra. Gyakran emlegetem, hogy nagyon próbálkozom 

magamat túlterhelni, de még nem sikerült - ezt a feladatkört egy olyan sajátos kihívásnak is 

érzem, amivel meg szeretném nézni, hogy meg tudok-e birkózni. Úgy gondolom, teljesíteni 

fogom tudni ezt a kihívást. 

 

Elnökként megfogalmazott stratégia 

Megválasztásom esetén Sajtos Judit és Oroszki Marietta segítségére szeretnék 

támaszkodni, mint leendő alelnökeim. Judit nagyon rövid idő alatt nagyon sok tapasztalatot 

szerzett a Képviseletben. Kránitz Bence elnöksége alatt is segítette a Képviselet munkáját 

alelnökként, jelenleg vele együtt látjuk el az alelnöki teendőket. Marietta az előző időszakban 

a rendezvényfelelős pozíciót látta el, ami alatt mind a rendezvényekkel kapcsolatos teendők, 

mind a szervezők koordinálását kiválóan végezte. Ezért úgy érzem, hogy a precizitásának 

és a jó szervezői készségének köszönhetően az alelnöki feladatkörben is kiválóan helyt fog 

állni. Megválasztásom esetén betanulásomat Kránitz Bence leköszönő elnök is fogja segíteni 

a következő ciklus alatt, mint a Képviselet mandátumos tagja. 

A HK-n belül az egyik legfontosabb tervem a tudásfenntartás és a tudásátadás 

kultúráját fellendíteni. Amikor csatlakoztam a Képviselethez, nagyon hasznos volt 

számomra, hogy rendszeres tudásátadások formájában ismerkedtem meg a HK területeivel 

és feladataival. Úgy érzem, hogy ez azóta kicsit elkopott a HK-ból. Még Lestyan Bence 

elnöksége idején az akkori Képviselet elkészítette a HK Wikit, ez a HK tudástára. Ez azóta 

több terület esetében már nem naprakész, egyes területek anyagai hiányosak vagy még nem 

kerültek kidolgozásra. Ha ezt a tudástárat megfelelően frissítjük és kidolgozzuk, akkor a 

következő évek képviselőinek betanulási idejét exponenciálisan lecsökkenthetjük, valamint 

az esszenciális tudás kikopását is megelőzhetjük. Ezzel párhuzamosan, az alakuló ülést 

követően rendszeres tudásátadást tervezek tartani, valamint tartatni a tapasztalt 

képviselőkkel az új tagoknak, hogy mindegyik területtel jobban megismerkedhessenek. 

Szintén szeretném, ha a HK Belső bizottságai újra előtérbe kerülnének, a különböző 

területeken nem csak a referensek tudnák ellátni a szükséges feladatokat. Ez hosszabb távon 

segítene csökkenteni az emberek terhelését, ezzel együtt a kevésbé tapasztalt képviselők is 

kapnának feladatokat. 

A TTK HÖK SZMSZ módosítása során létrejött az utánpótlás- valamint 

szponzoráció felelős pozíció. Ezek pontos hatáskörét, feladatait a ciklus elején részletekbe 



 

menően ki kell dolgoznunk a Képviselettel, valamint ki kell alakítanunk a félév ütemtervét 

ezen területeken. Ezt egy stratégiai ülés keretein belül szeretném, hogy megvalósuljon, ami 

előtt a többi kari hallgatói képviselet rendszereivel is szeretném, ha megismerkednénk. 

A Fizikus-mérnök BSc elindulásával az előző év során számos, előre már ismert 

problémával kellett megbirkóznunk, ilyenek voltak például a Mentorprogramba történő 

beintegrálásuk, valamint a TTK-s kollégiumi férőhelyek számának megemelése, amit 20 

hellyel sikerült is bővítenünk a 2023/24-es tanév őszi félévére. Az első évfolyamok újabb 

és újabb félévei alatt kiemelt figyelmet kell szentelnünk annak, hogy az oktatásuk során 

fellépő potenciális problémákat a Kar vezetőségével közösen megoldjuk. Az új szak még 

nem rendelkezik saját hagyományokkal, fontosnak tartom ezek kialakításában a Hallgatói 

Képviselet szerepét.  

A többi képzésünkön szintén nagy figyelmet kell szentelnünk az oktatás minőségének 

megőrzésére, javítására, a fellépő problémák megoldására, a mintatantervek 

felülvizsgálatára, nem csak a BSc képzések, hanem a mesterképzések esetén is. A Fizika BSc 

esetén a mintatanterv felülvizsgálatát megkezdte a Kar, ebben szeretném, ha a Hallgatói 

Képviselet is szerepet vállalna a hallgatók véleményének becsatornázásával, valamint az 

OHV értékeléseket is figyelembe véve. 

A kollégiumi területen az előző 2 év alatt elterveztem, milyen változtatásokat, 

automatizálásokat lenne érdemes a területen bevezetni, azonban ez nem valósult meg 

teljeskörűen. A leendő képviseletnek és kollégiumi referensnek szánt tudásátadás mellett 

szeretném, ha megvalósulna a kollégiumi férőhelyosztás automatizálása, a kollégiumi 

közösségi pontok rendszerének részletes reformját, valamint a szobabeosztás rendszerét 

részben automatizálnánk, vagy a többi karéhoz hasonló szobafoglaló rendszert tudnánk 

bevezetni, ezzel is javítva a hallgatók életminőségét a kollégium területén. 

A 2023-as TTK Gólyatábor programja félbeszakadt, több eseményt nem tudtunk 

megtartani a tervezett formában, azonban sem a hallgatók, sem a szervezők nem jutottak 

kompenzációhoz. Szeretném elkerülni, hogy a jövőben ehhez hasonló eset előfordulhasson, 

így mint elnök, a MŰHASZ-szal való együttműködésben és kommunikációban mélyen 

kivenném a részemet, és szilárdan kiállnék a hallgatóink érdekeiért. A további kari 

rendezvényeink pénzügyi hátterét is biztosítanunk kell, ehhez a szponzoráció területén 

számos előrelépés szükséges, ebben szintén szükség lesz a MŰHASZ-szal való 

kooperációra és a Gazdasági és Szponzorációs Bizottság szorgalmas munkájára. 

Célom továbbá az EHK, valamint a többi KHK vezetőségével való jó kapcsolat 

kialakítása. Úgy gondolom, hogy hasznos és fontos a karok, KHK-k közötti, a jelenleginél 

eredményesebb együttműködés, és ezért lépéseket szeretnék tenni.  

  



 

Összefoglalás 

Megválasztásom esetén szeretném az elnöki teendőket előtérbe helyezni az 

életemben, elegendő időt és energiát fordítani a feladataim ellátására, a Képviselet 

koordinálására és a kari vezetőséggel való jó kapcsolat kialakítására, annak fenntartására.  

Célom a Kar hallgatóinak teljeskörű képviselése, amiért számos áldozatot hajlandó vagyok 

meghozni. 

Remélem, hogy a Hallgatói Képviselet alkalmasnak fog találni az elnöki feladatkör 

betöltésére és bizalmat fognak szavazni számomra. 


